
Protokół Nr  38/2016 

z posiedzenia Komisji Budżetu Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 25 listopada 2016 r. 
 

Obrady Komisji otworzył Przewodniczący Komisji – Wł. Stec stwierdzając quorum 
na podstawie listy obecności  (lista obecności w załączeniu). 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 15.15. 
 

Do porządku obrad: 

Przewodniczący Komisji – Wł. Stec wniósł do punktu I porządku obrad – „Opiniowanie 

projektów uchwał w sprawie” – projekt uchwały w sprawie określenia kwoty stanowiącej 

podstawę ustalenia kwoty dotacji na działalność centrum integracji społecznej – jako  

ppkt j. 

Członkowie Komisji pozytywnie opowiedzieli się za włączeniem w/w projektu  

do porządku obrad i jednogłośnie zaakceptowali porządek obrad wraz z zaproponowaną 

poprawką (w załączeniu). 
 

Z uwagi na chwilową nieobecność osób przedstawiających projekty uchwał, członkowie 

Komisji Budżetu rozpatrzyli umieszczone w porządku obrad projekty uchwał  

w następującej kolejności:  
 

Lp. Sprawa Wniosek / Stanowisko / Informacja  

(Wynik głosowania) 

1. Opiniowanie projektów uchwał w sprawie: 

   

a) zmieniająca uchwałę w sprawie  Członkowie Komisji jednogłośnie (8 – gło- 

 szczegółowych zasad ponoszenia od- sami za, przy braku głosów przeciwnych 

 płatności za pobyt w Dziennym Do- i wstrzymujących się) pozytywnie zaopinio- 

 mu „Senior – WIGOR” w Ostrowcu  wali w/w projekt uchwały.  

 Świętokrzyskim (projekt uchwały  

 w załączeniu).   

b) udzielenia dotacji z budżetu Gminy Członkowie Komisji jednogłośnie (9 – gło- 

 Ostrowiec Świętokrzyski z przezna- sami za, przy braku głosów przeciwnych 

 czeniem na realizowane w roku 2016 i wstrzymujących się) pozytywnie zaopinio- 

 prace konserwatorskie, restaurator- wali w/w projekt uchwały.  

 skie i roboty budowlane przy zabytku  

 wpisanym do rejestru zabytków, po-  

 łożonym na obszarze Gminy Ostro-  

 wiec Świętokrzyski, nie stanowiącym  

 jej własności (projekt uchwały w za-  

 łączeniu).   

c) zatwierdzenia rocznego planu kontro- Radny St. Choinka zapytał, czy Komisja Re- 

 li oraz preliminarza wydatków Komi- wizyjna planuje jakieś szkolenia na 2017 r.? 

 sji Rewizyjnej Rady Miasta Ostrowca Przewodniczący Komisji Rewizyjnej –  

 Świętokrzyskiego na 2017 r. (projekt A. Pietruszka odpowiedział, że szkolenia nie 

 uchwały w załączeniu).  są planowane, chyba że zajdzie taka potrze- 

  ba.  



Protokół_Nr_38_25_11_2016_KB 

2 
 

  Członkowie Komisji jednogłośnie (9 – gło- 

  sami za, przy braku głosów przeciwnych 

  i wstrzymujących się) pozytywnie zaopinio- 

  wali w/w projekt uchwały.  

d) rozpatrzenia skargi na działalność  Przewodniczący Komisji Budżetu – Wł. Stec 

 Dyrektora Miejskiego Ośrodka Po- odczytał pismo p. J. Sznajdera o wycofaniu 

 mocy Społecznej w Ostrowcu Świę- skargi (pismo w załączeniu). W związku 

 tokrzyskim (projekt uchwały w załą- z powyższym przewodniczący poinformo- 

 czeniu).  wał, że projekt uchwały nie będzie rozpatry- 

  wany. 

  Z uwagi na dobro Przewodniczący Komisji  

  Rewizyjnej – A. Pietruszka zaapelował do  

  radnych o nie rozpowszechnianie informacji  

  zawartych w projekcie uchwały.  

e) określenia wysokości stawek podatku Członkowie Komisji jednogłośnie (10 – gło- 

 od nieruchomości na 2017 rok (pro- sami za, przy braku głosów przeciwnych 

 jekt uchwały w załączeniu).  i wstrzymujących się) pozytywnie zaopinio- 

  wali w/w projekt uchwały.  

f) obniżenia średniej ceny skupu żyta  Skarbnik Miasta – E. Pichór poinformowała, 

 dla potrzeb obliczania podatku rolne- że projekt uchwały uzyskał pozytywną opi- 

 go na obszarze Gminy Ostrowiec  nię Świętokrzyskiej Izby Rolniczej w Kiel- 

 Świętokrzyski (projekt uchwały w za- cach (pismo w załączeniu).  

 łączeniu).   

  Członkowie Komisji jednogłośnie (10 – gło- 

  sami za, przy braku głosów przeciwnych 

  i wstrzymujących się) pozytywnie zaopinio- 

  wali w/w projekt uchwały.  

g) określenia wysokości stawek w po- Odpowiadając na pytanie radnego M.Marca 

 datku od środków transportowych na odnośnie propozycji stawek podatku na 2017 

 rok 2017 (projekt uchwały w załącze- rok, Skarbnik E.Pichór wyjaśniła, że podatek 

 niu).  ten ma charakter trochę archaiczny. Tran- 

  sport ma charakter międzynarodowy, a ce-  

  lem podatku z tego tytułu jest budowa dróg 

  gminnych. Prezydent Miasta wystąpił do 

  przedsiębiorców działających w zakresie  

  transportu, w efekcie czego przyjęto mini- 

  malną stawkę podatku. Należy mieć świado- 

  mość, że struktura podatku jest w dalszym 

  ciągu taka sama. Skarbnik E.Pichór dodała,  

  że gmina będzie obserwować, czy uda się 

  osiągnąć cel założony w budżecie, bo do tej 

  pory przedsiębiorcy rejestrowali swe firmy 

  gdzie indziej lub przenosili działalność.  

  Osób prawnych w dziedzinie transportu jest 

  niewiele.  
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  Skarbnik Miasta – E.Pichór wyjaśniła, że  

  w budżecie jest sporo inwestycji, gmina ma 

  co prawda możliwości kredytowe, ale nie  

  chce zaciągać kolejnych zobowiązań –  

  w chwili obecnej gmina „schodzi” z tego za- 

  dłużenia. Skarbnik stwierdziła, że gmina bę- 

  dzie śledzić ewidencję, czy spadek stawki 

  podatku przełoży się na zwiększenie liczby 

  pojazdów do opodatkowania. 

  Radny A. Pietruszka stwierdził, że komisja  

  dyskutuje o obniżeniu stawek podatku od  

  środków transportu od 1,5 roku.  

  Skarbnik Miasta – E. Pichór stwierdziła, że 

  sztuką jest skonstruować budżet przy tak  

  niskich stawkach podatkowych. 

  Radny M. Marzec powiedział, że zrobiono 

  krok w kierunku rozwoju przedsiębiorczości, 

  bo było niezadowoloenie w tym zakresie.  

  Radny stwierdził, że osobiście jest bardzo  

  zadowolony z obecnej propozycji stawek.  

  Skarbnik E. Pichór wyjaśniła, że te rozmowy 

  ze środowiskiem transportowców miały cha- 

  rakter partnerski, doszło do consensusu z po- 

  datnikiem. Odpowiadając na pytanie radnego 

  M.Giemzy Skarbnik wyjaśniła, że ustawo- 

  dawca ustalił stawki podatku w zależności 

  od pojazdów. Jeśli zaś chodzi o autobusy, to 

  od ubiegłego roku opodatkowaniu podlegają 

  również te z mniejszą liczbą miejsc. Na na- 

  szym rynku funkcjonuje komunikacja miej- 

  ska, jak również prywatni przewoźnicy. Tej 

  kwestii też należy przyjrzeć się na przestrze- 

  ni lat. 

   

  Członkowie Komisji jednogłośnie (10 – gło- 

  sami za, przy braku głosów przeciwnych 

  i wstrzymujących się) pozytywnie zaopinio- 

  wali w/w projekt uchwały.  

h) zm. uchwałę w sprawie uchwalenia Skarbnik Miasta – E. Pichór zwróciła się do 

 budżetu Gminy Ostrowiec Święto- członków komisji o wymianę załącznika 

 krzyski na 2016 r. (projekt uchwały nr 4 i nr 8 oraz tabelki do uzasadnienia (pis- 

 w załączeniu).  mo wyjaśniające – w załączeniu). Skarbnik 

  wyjaśniła ponadto, że w projekcie budżetu 

  była zawarta dotacja dla parafii, ale nie była 

  wpisana nazwa parafii – obecnie jest to już 
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  uzupełnione.  

   

  Członkowie Komisji jednogłośnie (9 – gło- 

  sami za, przy braku głosów przeciwnych 

  i wstrzymujących się) pozytywnie zaopinio- 

  wali w/w projekt uchwały.  

i) zm. uchwałę w sprawie Wieloletniej Członkowie Komisji jednogłośnie (9 – gło- 

 Prognozy Finansowej Gminy Ostro- sami za, przy braku głosów przeciwnych 

 wiec Świętokrzyski na lata 2016 -  i wstrzymujących się) pozytywnie zaopinio- 

 2023 (projekt uchwały w załączeniu).  wali w/w projekt uchwały.  

j)  określenia kwoty stanowiącej podsta- Członkowie Komisji jednogłośnie (9 – gło- 

 wę ustalenia kwoty dotacji na działal- sami za, przy braku głosów przeciwnych 

 ność centrum integracji społecznej i wstrzymujących się) pozytywnie zaopinio- 

 (projekt uchwały w załączeniu).  wali w/w projekt uchwały.  

2. Informacja w sprawie podatku leśne- Członkowie Komisji przyjęli powyższą in- 

 go na 2017 r. (w załączeniu).  formację bez uwag.  

3. Sprawy różne: Nie zgłoszono żadnych spraw.  

   

   

 

Termin następnego posiedzenia: nie ustalono. 

 

Posiedzenie Komisji Budżetu zakończyło się o godz. 15.45.  

 

        

Protokołowała:   Przewodniczył: 

 Przewodniczący Komisji Budżetu 

Marta Kamińska  Włodzimierz Stec 
              


